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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Finansów Publicznych (nr 210)

Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej (nr 58)

Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa (nr 73)

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi (nr 147)
7 czerwca 2017 r.
Komisje: Finansów Publicznych, Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, 
Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa oraz Rolnictwa i Roz-
woju Wsi, obradujące pod przewodnictwem posła Jarosława Sachajki (Kukiz15), 
przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, rozpatrzyły: 

– wniosek o powołanie Podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządo-
wego projektu ustawy – Prawo wodne (druk nr 1529). 

W posiedzeniu udział wzięli: Jerzy Materna sekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki Morskiej 
i Żeglugi Śródlądowej wraz ze współpracownikami, Mariusz Gajda podsekretarz stanu w Minister-
stwie Środowiska wraz ze współpracownikami, Jarosław Wiśniewski zastępca dyrektora Departa-
mentu Gospodarki Ziemią Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi wraz ze współpracownikami, Jacek 
Werner radca ministra w Ministerstwie Finansów, Robert Kęsy p.o. zastępcy prezesa Krajowego 
Zarządu Gospodarki Wodnej, Mirosław Sałata doradca  techniczny w Departamencie Środowiska 
Najwyższej Izby Kontroli, Anna Czyżewska dyrektor Departamentu Gospodarowania Wodami Naro-
dowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, Jacek Podgórski dyrektor Instytutu 
Gospodarki Rolnej, Katarzyna Szczepaniak dyrektor Biura Krajowej Rady Izb Rolniczych, Barbara 
Jaworska dyrektor Biura Federacji Związków Pracodawców-Dzierżawców i Właścicieli Rolnych.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Bartosz 
Bąk, Agnieszka Jasińska, Bogusława Kram, Grażyna Kućmierowska, Ewa Orłowska, Jolanta 
Ostrowska – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Łukasz Grabarczyk, Krzysztof 
Karkowski, Ewelina Maksimiec, Sławomir Osuch – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Jarosław Sachajko (Kukiz15):

Szanowni  państwo,  otwieram wspólne  posiedzenie Komisji:  Finansów Publicznych, 
Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa oraz Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Witam państwa posłów oraz przybyłych gości. 
Stwierdzam kworum. Porządek dzienny dzisiejszego posiedzenia został państwu dostar-
czony i obejmuje rozpatrzenie wniosku o powołanie Podkomisji nadzwyczajnej do rozpa-
trzenia rządowego projektu ustawy – Prawo wodne. Jest to druk nr 1529.
Czy są uwagi do porządku dziennego? Wobec braku uwag stwierdzam jego przyjęcie. 

Przystępujemy do realizacji porządku dziennego posiedzenia.
Sejm, na 42 posiedzeniu w dniu 25 maja br., skierował rządowy projekt ustawy – 

Prawo wodne (druk nr 1529) do czterech Komisji: Finansów Publicznych, Gospodarki 
Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa 
oraz Rolnictwa i Rozwoju Wsi, w celu rozpatrzenia. Jednocześnie, na podstawie art. 95b 
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regulaminu Sejmu, Marszałek Sejmu wyznaczył termin przedstawienia sprawozdania 
do 4 lipca br. 
Pani przewodnicząca, proszę. 

Poseł Anna Paluch (PiS):
Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, wysokie prezydium, szanowne komisje. Pro-
ponuję, aby podkomisja, którą za chwilę powołamy,  liczyła 13 posłów: Prawo i Spra-
wiedliwość – 7, Platforma Obywatelska – 3, Kukiz15, Nowoczesna i Polskie Stronnic-
two Ludowe – po jednym przedstawicielu. W sumie 13 posłów. Myślę, że taki skład jest 
na tyle wyważony, żeby praca przebiegała sprawnie. Praca na pewno będzie intensywna, 
wobec założonego terminu i faktu, iż jest to 500 stron druku i 570 artykułów. Podkomisja 
będzie głównie pracowała podczas tygodni niesejmowych. Tak więc, żeby nie było proble-
mów z kworum, lepiej, żeby miała taki zwarty skład. Proszę traktować moją wypowiedź 
jako wniosek o powołanie podkomisji w składzie 13-osobowym. 

Przewodniczący poseł Jarosław Sachajko (Kukiz15):
Dziękuję bardzo. Czy ktoś się sprzeciwia? Nie widzę. Wobec tego proszę o zgłaszanie 
kandydatur. Bardo proszę, pani poseł.

Poseł Anna Paluch (PiS):
W imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości zgłaszam następujących posłów: pan poseł 
Jerzy Wilk  i pan poseł Artur Szałabawka – z Komisji Gospodarki Morskiej  i Żeglugi 
Śródlądowej, pan poseł Andrzej Szlachta i pani poseł Maria Zuba z Komisji Finansów 
Publicznych, moja skromna osoba oraz pani poseł Golińska z Komisji Ochrony Środo-
wiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa, oraz pan poseł Piotr Olszówka z Komisji Rol-
nictwa i Rozwoju Wsi. To jest nasz skład.

Przewodniczący poseł Jarosław Sachajko (Kukiz15):
Dziękuję bardzo. Państwo posłowie z Nowoczesnej? Pani poseł, proszę.

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Nowoczesna):
W imieniu Klubu Nowoczesnej zgłaszam panią poseł Ewę Lieder. 

Przewodniczący poseł Jarosław Sachajko (Kukiz15):
Bardzo dziękuję. Platforma? 

Poseł Stanisław Gawłowski (PO):
Troje posłów: pan poseł Janusz Cichoń, pan poseł Zbigniew Ajchler i pani poseł Krystyna 
Sibińska.

Przewodniczący poseł Jarosław Sachajko (Kukiz15):
Pan poseł Sawicki?

Poseł Marek Sawicki (PSL):
Pan poseł Mirosław Maliszewski.

Przewodniczący poseł Jarosław Sachajko (Kukiz15):
Bardzo dziękuję. Pan poseł Brynkus?

Poseł Józef Brynkus (Kukiz15):
Proponuję pana przewodniczącego Jarosława Sachajkę.

Przewodniczący poseł Jarosław Sachajko (Kukiz15):
Bardzo dziękuję. Mamy zatem cały skład podkomisji. Czy zgłoszeni posłowie wyrażają 
zgodę? Nie słyszę zastrzeżeń, co znaczy, że wszyscy wyrażają zgodę. Czy ktoś zgłasza 
sprzeciw wobec takiego składu podkomisji? Nie słyszę. Zatem Komisje powołały podko-
misję nadzwyczajną w wymienionym wcześniej składzie. 
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny. Proszę członków podkomisji nadzwyczajnej 

o podejście do stołu prezydialnego w celu ukonstytuowania się podkomisji. Protokoły 
z dzisiejszego posiedzenia będą wyłożone do wglądu w sekretariatach Komisji w Kance-
larii Sejmu. Zamykam wspólne posiedzenie Komisji.


